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Публичное регулирование криптовалютных отношений в контексте риска национальной безопасности
Стремительное развитие цифровой экономики приносит с собой не только новые возможности, но и новые 

риски. Отсутствие виртуальных границ, простота, с которой цифровые технологии позволяют проводить сделки 

между инвесторами различных государств, и сложность в идентификации лиц, заключающих такие сделки, 

создают угрозу национальной безопасности, что обусловливает потребность в публично-правовом регулиро-

вании цифрового пространства. Особенно актуальным данный вывод является касательно криптовалютных 

отношений, которые создают международную альтернативу национальным платежным отношениям.
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The Public Regulation of Cryptocurrency Relationships Within the Framework of the National Security Risk
Rapid digital economy development brings about not only new opportunities, but new risks as well. Absence of any 

virtual borders, simplicity of transactions between investors from different countries created by digital technologies and 

the difficulty in the identification of persons entering into such transactions create a national security threat causing the 

need for the public regulation of the digital environment. This conclusion is especially relevant in respect of cryptocurrency 

relationships presenting an international alternative to national payment relationships.

Keywords: public regulation of cryptocurrencies, state regulation of cryptocurrencies, digital economy, balance of 

private and public interests, national security protection.




